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UNIVERZA V MARIBORU 
FAKULTETA ZA VARNOSTNE VEDE 
 
Številka: 034/2024–313 
Datum: 6. 2. 2024 
 

 
ZAPISNIK 4. REDNE SEJE SENATA 

UM FAKULTETE ZA VARNOSTNE VEDE 
 
Seja Senata UM FVV je bila 6. februarja 2024 ob 12.30 uri. Seja je potekala v senatni sobi. 
 
Prisotni člani Senata: prof. dr. Igor Bernik, izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman, izr. prof. dr. Miha Dvojmoč, 
prof. dr. Gorazd Meško, izr. prof. dr. Simon Vrhovec, prof. dr. Bojan Tičar, Nejc Kotnik. 
Odsotni: izr. prof. dr. Danijela Frangež, Matevž Čelik. 
Ostali prisotni: doc. dr. Maja Modic, izr. prof. dr. Kaja Prislan Mihelič, Anja Zahirović.  
 
Dekan prof. dr. Igor Bernik je pri pregledu prisotnosti ugotovil, da je prisotnih 7 članov Senata UM FVV. 
Seja je sklepčna. 
 
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet: 

1. Pregled zapisnika z zadnje redne seje in korespondenčne seje Senata UM FVV 
2. Strategija razvoja Fakultete za varnostne vede 2024-2031 
3. Izobraževalna dejavnost: 

a) omejitev števila mentorstev pri zaključnih nalogah 
b) poročanje o obravnavi rezultatov študentske ankete na KŠZ 

4. Doktorski študij: podaljšanje roka predložitve doktorske disertacije (_____) 
5. Seznam Erasmus+ predmetov za študijsko leto 2024/2025 
6. Načrt znanstveno-raziskovalnega dela Inštituta za varstvoslovje za leto 2024 
7. Poročilo z zadnje seje Senata UM  
8. Razno 

 
AD 1 

Pregled zapisnika z zadnje redne seje in korespondenčne seje Senata UM FVV 
Dekan prof. dr. Igor Bernik je na kratko podal pregled vsebin zapisnikov z zadnje redne seje Senata UM 
FVV z dne 18. 12. 2023 in korespondenčne seje z dne 15. 1. 2024. Soglasno je bil sprejet sklep:  
SKLEP 1:  
Senat UM FVV soglasno potrjuje vsebino zapisnikov z zadnjih rednih sej Senata UM FVV z dne 18. 12. 
2023 in korespondenčne seje z dne 15. 1. 2024.  
 

AD 2 
Strategija razvoja Fakultete za varnostne vede 2024-2031 
Pripravljen je predlog Strategije razvoja Fakultete za varnostne vede 2024-2031. Predlog je že bil v javni 
obravnavi med vsemi zaposlenimi, potrjen na seji Študentskega sveta FVV in seji Akademskega zbora 
FVV. Na osnovi sprejete Strategije razvoja bo vsako leto pripravljen krajši izvedbeni načrt, v katerem 
bodo opredeljeni ukrepi za doseganje uresničevanja strategije, roki in osebe, odgovorne za 
uresničevanje ukrepov. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 2: 
Senat UM FVV soglasno sprejema novo Strategijo razvoja Fakultete za varnostne vede za obdobje 2024-
2031. 
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AD 3 
Izobraževalna dejavnost: 

a) omejitev števila mentorstev pri zaključnih nalogah 
Z namenom doseganja enakomernejše razporeditve števila mentorstev je bil pripravljen predlog 
omejitve števila mentorstev, in sicer 12 potrjenih tem zaključnih del na študijsko leto za zaposlene 
pedagoške delavce in 6 potrjenih tem zaključnih del na študijsko leto za člane vodstva. Omejitev je bila 
že obravnavana na seji Akademskega zbora UM FVV. Doc. dr. Maja Modic je povedala, da bo 
posameznikom poslala podatke o aktualnem številu potrjenih tem.  
Izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman je vprašal, na kakšen način je prišlo do predlaganih številk. Dekan je 
povedal, se je določilo glede na število zaključnih del v preteklem letu. S tem številom mentorstev 
zagotovimo, da noben študent ne bo ostal brez mentorja. Nejc Kotnik je vprašal, ali omejitev velja tudi 
za zunanje delavce. Dekan mu je povedal, da zanje ta omejitev ne velja. Dogovorjeno je bilo, da se 
spremlja aktualne podatke o potrjenih mentorstvih in zaključena mentorstva. Izr. prof. dr. Simon 
Vrhovec je predlagal, da se na spletni strani objavi seznam mentorjev, ki imajo še prosta mesta za 
mentorstva. Dogovorjeno je bilo, da dr. Dvojmoč preveri, ali bi bilo to lahko sporno z vidika varovanja 
osebnih podatkov. Prof. dr. Bojan Tičar je povedal, da predlagana rešitev ni skladna z ZDR, ker presega 
delovne omejitve posameznika. Dr. Modic je povedala, da gre za posredno pedagoško obveznost, pod 
neposredno pedagoško obveznost pa se štejejo samo predavanja in vaje. V razpravi je bilo dogovorjeno, 
da se s tem načinom spremljanja števila mentorstev poskusi do 30. 9. 2023, ko se preveri, ali je ta način 
privedel do boljšega stanja. Po razpravi je bil sprejet sklep (za 6 članov Senata, proti dr. Tičar): 
SKLEP 3: 
Senat UM FVV sprejema predlagano omejitev števila mentorstev pri zaključnih nalogah. 
 
Dr. Tičar je obrazložil svoj glas: po njegovem mnenju je predlog krivičen, uravnilovka, ki ne upošteva 
različne delovne obremenitve posameznikov in meni, da bi morala biti tudi mentorstva šteta v 
neposredne ped. obveznosti. 
 

b) poročanje o obravnavi rezultatov študentske ankete na KŠZ 
Komisija za študijske zadeve je v skladu s pravilnikom o izvajanju pedagoške ankete obravnavala 
strnjeno poročilo študentske ankete o pedagoškem delu in obremenitvi študentov za študijsko leto 
2022/2023. Iz poročila izhaja, da ni negativno ocenjenih visokošolskih učiteljev in sodelavcev FVV, že 
četrto leto zapored. Prav tako ni bilo ugotovljenega dvoletnega večjega odstopanja pri oceni ustreznosti 
obsega posameznih vrst kontaktnih ur ali samostojnega dela pri učnih enotah. Skupna povprečna ocena 
FVV je enaka povprečni oceni UM. Člani KŠZ so ugotovili, da na podlagi rezultatov ankete o pedagoškem 
delu in obremenitvi študentov za študijsko leto 2022/2023, ukrepov za odpravo neskladij ni treba 
sprejeti.  
Prof. dr. Bojan Tičar je vprašal, kaj je s predlogom fakultete, da bi se ankete izvajale pred izpitom. Nejc 
Kotnik je povedal, da so na UM zavrnili večino predlogov fakultet za spremembo ankete, med drugim 
tudi tega. Prav tako je bil zavrnjen predlog, da bi se ena anketa izvajala po zaključku predavanj in še ena 
po izpitu. Izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman je predlagal, da bi se ta vprašanja reševala v povezavi z več 
fakultetami. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 4: 
Senat UM FVV se seznanja z obravnavo študentske ankete o pedagoškem delu in obremenitvi študentov 
za študijsko leto 2022/2023 na Komisiji za študijske zadeve UM FVV.  
 

AD 4 
Doktorski študij: podaljšanje roka predložitve doktorske disertacije 
Doktorska študentka (____) je podala prošnjo za podaljšanje roka za predložitev doktorske disertacije. 
Rok za predložitev disertacije je potekel dne 16. 12. 2023. Prošnja za podaljšanje je bila vložena v roku. 
KZRD je predlagala Senatu UM FVV podaljšanje roka za predložitev doktorske disertacije za 12 mesecev 
od poteka prvotnega podaljšanja predložitve doktorske disertacije. Soglasno je bil sprejet sklep:  
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SKLEP 5:  
Senat UM FVV je potrdil vlogo za podaljšanje roka za predložitev doktorske disertacije (____) za 12 
mesecev od poteka, to je do 16. 12. 2024. 
 

AD 5 
Seznam Erasmus+ predmetov za študijsko leto 2024/2025 
Na podlagi poziva za prijavo Erasmus+ predmetov, ki se bodo v študijskem letu 2024/2025 izvajali za 
tuje študente v okviru Erasmus+ izmenjave je pripravljen seznam 40 predmetov. Na seznam so dodani 
3 novi predmeti nosilk (______) . Predmeti se na 1. in 2. stopnji izvajajo le, če jih izberejo najmanj 3 
študenti. Soglasno je bil sprejet sklep:  
SKLEP 6:  
Senat UM FVV potrjuje seznam Erasmus+ predmetov za študijsko leto 2024/2025. 
 

AD 6 
Načrt znanstveno-raziskovalnega dela Inštituta za varstvoslovje za leto 2024 
Prodekanica za raziskovalno in mednarodno dejavnost izr. prof. dr. Kaja Prislan Mihelič je pripravila 
Program znanstveno-raziskovalnega dela Inštituta za varstvoslovje za leto 2024 ter okvirni finančni 
načrt. V letu 2024 se bo izvajalo skupaj 21 projektov in 26 notranjih raziskovalnih projektov. Načrt 
vključuje tudi pregled vključitve raziskovalcev v projektno delo. Načrt je že potrdila Komisija za 
znanstveno-raziskovalno delo UM FVV. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 7: 
Senat UM FVV potrjuje Program znanstveno-raziskovalnega dela Inštituta za varstvoslovje za leto 2024. 
 

AD 7 
Poročilo z zadnje seje Senata UM  
Prof. dr. Branko Lobnikar je poslal poročilo z zadnje seje Senata UM, ki je bila dne 30. 1. 2024. Sprejet 
je bil Program dela UM. UM je koordinator projekta Evropske univerzitetne pobude ATHENA, kjer želijo 
ustanoviti evropsko Univerzo, kamor se bodo vpisali študenti, ki bodo po en semester študirali na 
posameznih članicah tega konzorcija in tako dobili diplomo. Senat je podprl pobudo, rektor vodi ta 
proces v imenu UM.  Obravnavani so bili podatki vpisa na študijske programe, ki jih ponuja UM. Vpis na 
FVV je dober, vpis na UM pa rahlo boljši kot lansko leto (obravnavani so bili podatki za vpis za študijsko 
leto 2023/2024).   
 

AD 6 
Razno 
(_____) je podala vlogo za podajo soglasja za izvedbo pedagoškega dela na Fakulteti za organizacijske 
vede Univerze v Mariboru, kjer bi izvedla 39 ur vaj pri predmetu Osnove statistike. Vlogo za soglasje je 
oddala za obdobje drugega semestra študijskega leta 2023/2024. Soglasno je bil sprejet sklep:  
SKLEP 8:  
Senat UM FVV podaja soglasje (_____) za izvedbo 39 ur vaj pri predmetu Osnove statistike na Fakulteti 
za organizacijske vede Univerze v Mariboru. Soglasje za delo na podlagi poračunavanja med 
fakultetama se podaja za obdobje drugega semestra študijskega leta 2023/2024. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 14.00. 
 
 
Zapisala: Anja Zahirović           Prof. dr. Igor Bernik 

                             DEKAN 


